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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Honnan tudják, hogy mennyi koronavírus-fertőzött 
van, amikor legtöbben be sem kerülnek a hivatalos eljárásba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Ahogy növekszik ismét a fertőzöttek száma, úgy egyre többen már gyorsteszt alapján azonosítják be
a koronavírus-fertőzést. Sokakat le sem jelentenek a háziorvosok, akkor sem, ha az érintett felveszi
velük a kapcsolatot. Így ezek a fertőzöttek nem kerülnek be a hivatalos eljárásrendbe, nem is megy
ki hozzájuk senki PCR tesztet végezni, nem kerülnek hivatalosan karanténba, és nem is ellenőrzi azt
senki, hogy azt betartják-e, ahogyan a kontakt személyeket se keresi, kötelezi senki semmire ilyen
esetben.

Ez pedig azzal a veszéllyel is járhat, hogy sokan a protokollt kikerülve, akár a tünetek elmúlása előtt
is újra közösségbe mennek, amivel tovább erősíthetik a vírus terjedését.

Számtalan olyan esetről is hallani, amikor napokig nem megy ki a mentő tesztelni ahhoz, aki azt
maga vagy háziorvos kérte a tünetei miatt.

Mindezek miatt kérdezem:

• Honnan tudják, hogy mennyi koronavírus-fertőzött van, amikor legtöbben be sem 
kerülnek a hivatalos eljárásba?

• Miért engedték el teljesen a járványkezelést?
• Miért kell napokat várni a mentők kiérkezésére?
• Miért nem jelentik le a háziorvosok a betegeket?

Tisztelettel várom válaszát!

 



 
Budapest, 2022. január 27.
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